
 P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  30.08.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei 
Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 143 din  data  de 24.08.2018 . Din  consultarea condicii  
de prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  
prezenti  9 consilieri  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  
Proiectelor   de  hotarire inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

                  DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  
cum  ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  
prezint  urmatoarea  ordine  de  zi ;  

    1). Proiect  de  hotarire  referitor    la aprobarea Planului de  gospodarire  
comunala pe anul 2018.                 

               Initiator - Selescu Vasilica - Primar               

         2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  
Prefectului  Judetului  Olt .  

                Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

         3). Sesizari , petitii , interpelari 

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  
sufera  aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare  cu  referire  la  existenta  raportului de  specialitate al   
compartimentului de resort  al  Primariei  care  se  constituie in  urgenta .  

Nu  sunt . 

  Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata : 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - 
voturi  impotriva -  abtineri  . 



 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  
Legea nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  
modificarile  si  completarile  ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  
sedintei ; Stanescu Camelia , Boştinaru Victor  ;  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia 
Consiliului  local  procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  20.07.2018 ,  
in conformitate cu  art.  42 ,  alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  
publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ? 

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare asa 
cum  a fost  insusit . 

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi   

  Avind   in  vedere   ca a   fost  epuizat   mandatul  de  presedinte  de sedinta  al d-lui  
NEGREANU  ION    , se   solicita   propuneri  pentru  desemnarea  unui  nou  
presedinte   de  sedinta.  
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D- l  NEGREANU  ION  - propune  ca  presedinte  de  sedinta  pe  d-na  
BOBEICĂ   

SALOMIA . 

Mai  exista  o  alta propunere , d-l  MILITARU  CONSTANTIN - presedintele  
de  virsta   

propune  ca  presedinte  de   sedinta pe  dl.  DICU  NICOLAE  , avind   in  vedere  
faptul  ca  a fost validat mai  tirziu ( 26.04.2018 )   si  care   va   conduce  lucrarile  
sedintei de  consiliu  local  pe  parcursul  a  3   sedinte  consecutive .  

         Se   supune   la  vot  propunerea  ca  dl. DICU  NICOLAE   sa  fie  ales  ca  
presedinte  de  sedinta . 

         Cine  este  pentru ?         9   voturi 

         Cine este  impotriva  ?       -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?          -  voturi  

         In  urma  votului  dv.  dl. DICU   NICOLAE   a  fost  ales  ca  presedinte  de  
sedinta  adoptindu-se   hotarirea  nr. 30 din  data   de  30.08.2018  si  il   rog  sa  preia  
lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

          Dl. DICU  NICOLAE   – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  
lucrarile sedintei  de  azi . 



          Se   intra  in  ordinea de zi si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire   inscrise  pe  
ordinea  de  zi .      

          Dupa  prezentarea tuturor  materialelor  inscrise  pe  ordinea  de  zi , d-l DICU  
NICOLAE   - Presedintele  de  sedinta  solicita  inscrieri  la  cuvint ; Adreseaza   
rugamintea  ca discutiile  purtate sa  fie  strict  la  obiect si  canalizate pe punctele  
inscrise pe  ordinea  de  zi . 

         Se  inscriu  la  cuvint   urmatorii  consilieri ;  

        - Dl. NEGREANU  ION - solicita ca  pentru  sedinta  urmatoare  sa  fie  puse  la  
dispozitia  Consiliului  local  urmatoarele informatii , si  anume :  

1) . in  ce stadiu se  afla  institutia  cu  privire la  plata    creantelor  restante 
din  anii  2010    

catre  ANAF ; 

2) . sa  se  prezinte  statele  de  plata ale  salariatilor  din  cadrul  aparatului 
de  specialitate 

al primarului pe  lunile : iulie  2016; iulie  2017; ianuarie  2018 ; 

           3). planificarea  concediilor  de odihna  pe  anul  2018, cu  urmatoarele  
precizari (cine  a  efectuat  concediu;cine  este  in  prezent  in  concediu ;cine  mai  are  
de  efectuat  concediu ) ; 

           4). revenire  si  solicitare  raspuns  la adresa  din  data  de  31.05.2017 ; 

           - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA -  prin  planul  local de  gospodarire comunale  
este  de  parere ca  trebuia  cuprinse  actiuni  concrete ,  pe probleme ,  actiuni  
specifice  ,  termene  si  responsabilitati . Sunt lucruri  care  ne  deranjeaza pe  toti , 
curatenia  lasa   de   dorit . Afisarea  acestui  plan  de  gospodarire sa  fie  afisat in  
fiecare  sat ca  cetatenul  sa  fie  informat in  momentul  in  care  se  va  trece  la  
sanctiuni .  Afisarea  acestor actiuni  cuprinse  prin  Planul  de  gospodarire  sa  fie  
afisate  la  loc  vizibil si  nu  ca  la  fisierul central  al  Primarieiunde  lasa  de  dorit . 
Sa  se  incunostiinteze  cetatenii ca deseurile  menajere sa  fie neutralizate in  
gospodaria proprie . Sa  fie  incunostiintata  populatia asupra curatirii santurilor ,  
gardurilor  ,  curtilor .  

           - Dl. ENACHE  CONSTANTIN - Viceprimar intervine  si arata ca  populatia  
este incunostiintata  , mergem impreuna  cu  personalul Primariei si   consilierii  
locali,  dar  daca  pina  in  prezent  nu  s-au  aplicat  amenzi  nici  de  aici  inainte sa  
nu  se  aplice ,  consilierii sa  isi  mai  aduca  si consilierii  locali  aportul   la  treburile  
gospodaresti  ale  comunitatii  locale . 

           - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - hotarirea  adoptata  azi  cu  privire  la  
aprobarea  Planului  de  gospodarire comunala  devine  lege  ,  sa  se incunostiinteze 
cetatenii  localitatii despre  sanctiunile  care  pot  fi  aplicate  pentru  nerespectarea 
acestuia. Dupa  adoptarea  hotaririi cu  privire  la  aprobarea Planului  de gospodarire  
comunala Planul  de  gospodarire  comunala  devine obligatoriu . 



Cetatenii sa  isi  faca curatenie pe  santurile  din  dreptul gardurilor  ,  prin  gospodarie 
,  impreuna  cu  aparatul  de  specialitate  al  primarului sa se traseze  responsabilitati  
precise  cu  termene  de  realizat . 
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          Un  lucru  bun de apreciat  ar  fi  intilnirile  cu  cetatenii unde  sa  fie  aduse  la 
cunostiinta  toate  problemele  legate  de  gospodarire , cit  si  alte  probleme. 

          O  initiativa  buna  de  laudat  este  faptul  ca dl.  Viceprimar  ENACHE ,  cu  
utilajele  de  care  dispune in  nume  personal ,  repara drumurile  comunale  din  
sectorul  Toneşti , acelasi  lucru se  poate face  si  pentru satul Tufaru .  

          - D-na  BOBEICĂ SALOMIA -  expune  in  fata  Consiliului  local  o 
nemultumire  sufleteasca si  care a  fost pusa  pe  tapet  in  cadrul  sedintei  consiliului  
de  administratie  al Scolii Gimnaziale  Leleasca si  anume  faptul  ca  nu  locuieste  
efectiv  in  comuna . Recunoste  ca  a  deranjat anumite  persoane cu   discutiile  
purtate ,  dar  nu  trebuie  sa  ii  fie  impus  acest  lucru . Faptul  ca  are  domiciliul  pe  
raza  localitatii  i-a  conferit  faptul  de  a  candida  la  alegerile  locale  si  de a ocupa  
o  functie de consilier  local . 

          Considera  ca  a  facut si  o   serie  de  lucruri  bune : amplasarea  de  becuri  pe  
iluminatul  stradal ; organizarea  diferitelor  festivitati - Ziua  de  8 Martie ; pelerinaje  
la  diferite  minastiri  din  tara , etc.  

         - Dl. NEGREANU  ION - intervine  - salariatii  din  cadrul aparatului  de  
specialitate  al  primarului  trebuie  sa  menceasca cu seriozitate  si  responsabilitate ,  
mai  ales  ca  in  prezent  salariile  ii  si  motiveaza . Intreaba  daca  cineva  a  vazut  
interviul  de  aseara  al  Ministrului  de  Finante care  spunea   ca ,, cele  mai  mari  
salarii sunt  in  administratia  publica  (centrala  si  locala  )dar  unii  salariati  incurca  
treburile . 

          Cu  privire  la  punerea  in  aplicare  a  Planului  de gospodarire  comunala ,  la  
colectarea selectiva  a  gunoaielor ,  cit  si  la  constientizarea importantei  acestor  
actiuni , intiietate are   primarul la  discutiile  cu  cetatenii .  

          - Dl.  BOŞTINARU  VICTOR -  Consilier  personal  al  Primarului  comunei 
Leleasca  ,  in  calitate  de invitata , informeaza Consiliul  local ca institutia  
Primarului  se  afla  in plina  actiune  de  efectuare  a cadastrulului  general , deja  
etapa  a -II -a , iar  pina  in  anul  2020 va  fi inclusa  toata  localitatea.  

         In  ceea  ce  priveste  Planul  de  gospodarire  comunala ,  acesta  impune  unele 
masuri clare  care  trebuiesc sa  fie  respectate  in  totalitate  de  catre  cetatenii  
localitatii  noastre ,  pentru  ca  nu  isi  doreste  nimeni  sa treaca  si  la amenzi .  

          Informeaza  deasemeni ca la  nivel  judetean se  va  demara si  programul  de  
colectare  selectiva  a  deseurilor ,  iar  atunci  se va demara  si  la  nivelul  localitatii  
noastre activitatea  de  salubrizare si  gospodarire  mai  judicioasa a  localtatii .  

        -  Dl.  DICU  NICOLAE  - presedintele  de  sedinta  concluzioneaza discutiile  
purtate  in  cadrul sedintei  de  azi si  anume  : - cu privire la  Planul  de  gospodarire 
sa  fie incunostintati cetatenii ,  sa se faca  o  comisie atit  din 2 consilieri  si  un  



salariat al  primariei care  sa  poarte  discutii cu  cetatenii cu  privire  la  gospdarirea  
comunala  cit  si  la selectarea colectiva  a  deseurilor  ,  depozitarea  gunoaielor  ,  cit  
si  alte  probleme  urgente ce  tin  de  comunitatea  locala . Sa  fie adusa  la  
cunostiinta  cetenilor  in ccea  ce priveste refacerea  santurilor . Pe   anumite  portiuni  
de  drumuri proprietarii  de  teren  au  obligatia de asi face  santurile  si  de  a  intretine  
acostamentul  acestora  curat  de  buruieni - exemplul  tronsonul  de  drum - Caltunoiu 
- Meianu - Cristea . 

          De  curind a  aparut pe  terenurile  agricole  o  planta  noua  si  anume  - 
AMBROZIA - proprietarii  pot  fi  amendati si  pot  pierde  si  subventiile  de  la  
APIA. 

         Beneficiarii  de  ajutor  social sa fie  urmariti  la  efectuarea  lucrarilor la  nivelul  
comunitatii  locale ,  multi  dintre  ei  au  fost  suspendati  de  la  plata  ajutorului  
social  ,  dar  sa  nu  ne  trezim  ca  in  iarna  sa  beneficieze  de  ajutorul  de  incalzire 
.  

        - Dl. Enache  Constantin - Viceprimar - cu  privire  la  acest  aspect  ntervine  si  
arata  ca potrivit  noilor  reglementari  cei  care  au  fost  incetati  de  la  plata  
ajutorului  social  nu  mai  pot  beneficia 1  an  de  zile . 
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        - Dl. DICU  NICOLAE - sa  se  ia  masuri pentru  inchirierea  obiectivelor care  
le  are  in  inventar si  care  nu  au  in  prezent   nici  o  utilitate .  

 

          -  Dl. NEGREANU  ION - beneficiarii  de  ajutor  social sunt  votantii in  
campania electorala ,  cit  si cei care  nu  au  avut  autorizatii de  construire  .  

         -  Dl. MILITARU  CONSTANTIN - sa dam  seriozitate  sedintelor Consiliului 
local ,  la  ultima sedinta  nu ar  acorda nici nota  de  trecere .  

         Pentru  presedintele  de  sedinta , propune sa  isi  noteze problemele  ridicate si  
astfel sa  vedem  ce  sa  realizat . 

        Pentru cetatenii  din  zona  URŞI sa  se  rezolve paza  padurii si  sa  se  marcheze 
lemne  de  foc , sa  se faca  sesizare la Ministerul Mediului , sau  chiar abuz in  
serviciu din  partea Ocolului Silvic Vulturesti , ca  nu  au padurar .  

        Pentru  sustragerile de lemne din zona URŞI ,  nici politia  , nici  jandarmeria , 
nici  primaria nu  au  intreprins nimic  deoarece  aceste  au  fost  valorificate  catre  
diferite persoane . 

        Sedintele consiliului  local sa  fie  privite  cu  mai  multa seriozitate . 

        Orice  lucru  bun trebuie  laudat , lucrarile facute  la  ,,Coasta  lui Tapu ,, ,  dar 
este necesar sa  se  mai  puna piatra mai  mica ca  sa  se  compacteze .  



       - Dl. ENACHE  CONSTANTIN - da  lamuriri ,  se  va completa cu  piata  mai  
marunta  in  perioada  imediat urmatoare pentru  compactare . 

       - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - revine  si  arata  ca la  adunarile  cetatenilor 
sa  se  convoace  toti  factorii  de  raspundere, consilieri si  personal  din  primarie .  

       In ceea  ce priveste  pesta porcina , sa se incunostiinteze cetatenii cu  privire  la 
pericolul . 

       Detinatorii  de  utilaje sa  nu  iasa cu  acestea   pe drumurile  publice  pe  timp  
ploios. Drumul  Tarinii a  fost  intretinut de  catre  S.C. RENCI ,  iar  proprietarii  de  
terenuri  si  de  utilaje  ies  cu  ele  si  il  strica ,  sa  se  aplice  sanctiuni .  

        Daca  suma  de  la Finante a fost  achitata ? Penalitatile sa fie  platite de  catre 
persoana vinovata ,chiar si  Curtea  de  Conturi   va  stabilii  acest  lucru . 

       Recomanda  tinerilor  consilieri  sa participe la dezbaterile    lucrarilor Consiliului  
local ,  sa  aiba  mai multa  implicare  ,  mai  multa  initiativa . Actualul  primar  la  
inceput  de  mandat  a promis  o  schimbare  ,  adr pina  in  prezent  nu  se  cunoaste  
nimic . 

        - Dl. Boştinaru Victor  - consilierul  personal  al  primarului ,  arata  cu  privire  
la intretinerea  drumurilor  de  tarlale  de  catre detinatorii  de  utilaje  ca  drumul  de  
la  ,,Panculeasa ,, pina  acum era  intretinut  de  Trana  C-tin  ,  dar  in  alta  parte  nu  
a  vazut  o  astfel  de  initiativa  ,  ca  detinatorii  de  utilaje  sa  lase  discul jos  pentru  
nivelare .  

        - Dl. DICU  NICOLAE  - presedintele  de  sedinta , in  legatura  cu  plata  
creantelor  catre Finantele  Publice ,  mai  intii se platesc  penalitatile  si  dupa  aceea 
se achita plata  curenta .  

       - Dl. NEGREANU  ION -  adreseaza o  intrebare - In  ce  stadiu  se  afla 
constructia  proiectata  din  fata  Primariei - respectiv  cladire  de  birouri ,  magazie  
,biblioteca comunala  ,  grup  sanitar ? Pentru  acest  proiect  erau prevazuti  si  bani  
in  bugetul local .   

      - D-na  BĂRBULESCU  ELENA - adreseaza o  rugaminte autoritatii  publice  
locale  de  a se  intreprinde  masuri in  vederea depunerii  unui  proiect  pentru  
canalizarea  localitatii . 

      - Dl. ENACHE  CONSTANTIN - Viceprimar - raspunde -  pentru  zona  URŞI 
exista deja  intocmit  proiect pentru canalizare  care  este  deja  depus  la  Ministerul 
Dezvoltarii  , dare  se  va  aproba  in  functie  de  banii  alocati ,  iar  pentri  zona 
LELEASCA ,  a  fost  intocmit un  alt  proiect anii  anteriori pe  fonduri  europene  
care  nu  a  fost fezabil  si  nu  a  primit  finantare . 

     - Dl  POPONETE  DUMITRU  - informeaza atit  Consiliul  local  cit  si 
conducerea  Primariei despre o  cerinta  a  cetatenilor din  satul Greereşti cu   privire  
la  amenajarea  Drumului  de  la  Sofianu  care  urca  la  Ferma Mierlicesti .  
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       - Dl. ENACHE  CONSTANTIN -  arata  ca este  informat tocmai  astazi a  fost  
primita solicitarea si  adusa  la  cunostiinta  prin  persoana  d-lui GHINEA  
CONSTANTIN din  satul Mierlicesti ,iar  in  functie  de  prevederile  bugetare se  vor  
demara  lucrarile la  acel  drum .  

         - Dl.  DICU  NICOLAE  - presedintele  de  sedinta - supune spre  informare  si  
analiza adresa  cu  nr. 453  dn  data  de  20.08.2018 , prin  care Scoala  Gimnaziala  
Leleasca solicita desemnarea consilieri  locali  in  cadrul Consiliului  de  administratie  
si  in cadrul Comisiei de  Evaluare si Asigurarea Calitatii Invatamintului  la  Scoala  
Gimnaziala  Leleasca , proiecte  de  hotarire  care vor  fi supuse  aprobarii in  sedinta 
viitoare  

  Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  
supune  spre  aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

- referitor  la  aprobarea  Planului de gospodarire  comunala pe  anul 2018 ,  
care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  
astfel   hotarirea   nr.  31  din  30.08.2018 .  

     Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  27.09. 2018 ,  cu  
urmatoarea  ordine  de  zi ; 

   1). Proiect  de  hotarire  referitor la aprobarea consilier  local  in  cadrul 
Consiliului  de  administratie la   Şcoala  Gimnaziala  Leleasca , Judetul Olt . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

2).Proiect  de  hotarire  referitor la aprobarea consilier  local  in  cadrul 
Comisiei de   

Evaluare si Asigurarea Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca , 
Judetul Olt . 

            Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

3). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  
Prefectului  Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       4 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  
ordinea de  zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  
comunei Leleasca , Judetul  Olt . 

             Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  



 

 

        Presedinte   de  sedinta ,                     Secretar ,                                                         

N. Dicu                                 C. Stanescu 

                                          

 

 

 

 

 

 

 


